

Seribu burung jenjang:

antologi dengan APHN

TARIKH AKHIR PENGHANTARAN

30 June 2020

GARIS PANDUAN BAGI PENERIMAAN

1. Semua puisi hendaklah dihantar dalam format .pdf atau .docx dengan fon 'Times New

Roman' 12 titik.

2. Sila sertakan butir-butir berikut bersama penyerahan anda:

o Nama penuh anda

o Tarikh lahir anda

o Negara kediaman anda

o Negara asal anda

o Bahasa yang dituturkan

o Bio pendek anda (3-4 baris)

3. Jika anda berminat untuk menghadiri Persidangan Hospis Asia Pasifik di Kobe, Jepun dari

10-13 November 2021 untuk bekongsikan puisi anda, sila nyatakan dengan jelas bersama

dengan butir-butir anda. Perjalanan dan penginapan akan disediakan jika puisi anda dipilih.

4. Kirimkan puisi anda dengan butir-butir yang disediakan kepada emel

'programmes@singlitstation.com' dengan surat ringkas menjelaskan alasan dan minat anda untuk menyertai antologi APHN ini, serta pengalaman pribadi anda (jika ada) tentang perawatan paliatif dan / atau penyakit terminal.

MENGENAI ANTHOLOGY

Isu kematian dan pengalaman menghadapi kematian bukanlah topik yang sering atau senang dibincangkan, tetapi ini adalah satu realiti yang tidak dapat dielakkan oleh setiap manusia. Sama ada anda pesakit, ahli keluarga, rakan atau penjaga kesihatan profesional dengan penyakit terminal, process mendengar and memahami pengalaman dan perspektif orang yang pernah melalui isu-isu yang serupa boleh menjadi sumber dorongan dan kekuatan. Dengan antologi ini, Stesen Sing Lit (SLS) dan Rangkaian Hospis dan Penjagaan Paliatif Asia Pasifik (APHN) bertujuan untuk meningkatkan kesedaran and keupayaan rangkaian hospis dan penjagaan paliatif, serta menggalakkan perbincangan yang lebih mendalam mengenai topik ini.

Semua penduduk di rantau Asia Pasifik yang ada kaitan atau pernah mengalami penjagaan paliatif dialu-alukan untuk mengemukakan sebuah puisi untuk dimasukkan dengan antologi APHN. Puisi anda boleh diterima didalam mana-mana bahasa utama yang biasa dituturkan di rantau Asia Pasifik.

NEGARA YANG DITERIMA: Australia, Bangladesh, Bhutan, Brunei, Kemboja, China, Hong Kong, India, Indonesia, Jepun, Laos, Malaysia, Mongolia, Myanmar, Nepal, New Zealand, Kepulauan Pasifik, Pakistan, Filipina, Singapura, Korea, Sri Lanka , Taiwan, Thailand, Timor Leste, Vietnam.

BAHASA YANG DITERIMA: Bahasa Inggeris, Bahasa Indonesia, Bengali, Burma, Hindi, Jepun, Korea, Melayu, Mandarin, Mongolia, Nepal, Sinhala, Tagalog, Thai, Vietnam.

Puisi yang di pilih untuk memasuki senarai antologi APHN akan diterjemahkan ke dalam Bahasa Inggeris.

RAKAN KERJASAMA KAMI

Rangkaian Hospis dan Penjagaan Paliatif Asia Pasifik (APHN) ditubuhkan untuk mempromosikan penjaan paliatif dan hospis di rantau Asia Pasifik, serta memberi dorongan and sokongan kepada organisasi dan individu yang berkerja dalam bidang palliatif dan hospis yang berkomitmen untuk mengurangkan penderitaan yang di sebabkan oleh penyakit yang mengancam nyawa.